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Närvarolista 

Beslutande  

Ledamöter 
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Marit Andersson (SD) 
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Fredrik Rooslien (S) 
Owe Ahlinder (C) 
Lillemor Gunnarsson (C) 
Joanna Gahnold (KL)  § 165-167 
  

Övriga närvarande  

 
 

 

Annika Strand, kommundirektör 
Jennifer Berglund, kommunsekreterare 
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§ 165   

Fastställande av dagordning 

Dagordningen presenteras enligt utskickat förslag. 

Kommunstyrelsens beslut  

Dagordningen fastställs enligt presenterat förslag. 
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§ 166 Dnr KS041-18   041 

Rapport från nämnderna med anledning av beslutande 
besparingsåtgärder för året 2019 och ekonomisk 
rapport per den 31 oktober 2019 

 

Sammanfattning 

I samband med att Mål och Budget 2019 behandlades av kommunstyrelsen 

den 27 november 2018 så beslutade kommunstyrelsen att nämnderna skulle 

avrapportera till kommunstyrelsen i mars, maj och september 2019 om hur 

genomförandet av beslutande besparingsåtgärder fortlöper. 

På kommunstyrelsens sammanträde den 3 september 2019, i samband med 

budgetuppföljningen för nämnderna, pekade prognosen på ett totalt 

underskott på 34,5 mkr. Kommunstyrelsen beslutade att en återrapportering 

om hur arbetet med besparingsåtgärderna fortlöper, ska ske från respektive 

nämnd till varje sammanträde med kommunstyrelsen under resten av året 

2019. Återrapportering ska ske med en enkel excelkalkyl med beslutade, 

genomförda och återstående besparingar i text och siffror. Kalkylen ska 

finnas med i kallelsen till kommunstyrelsen. 

Nämnderna redogör för de beslutade besparingarna enligt det underlag som 

ekonomiavdelningen tagit fram den 26 november 2019. 

Kommundirektören redogör för den ekonomiska rapporten per den 31 

oktober 2019. Prognosen ligger helt i linje med tidigare lämnade prognoser 

per 31 mars och delårsrapporten per 31 augusti. Budgetavvikelsen för 

kommunen totalt är ‐32,2 mkr. Nämnderna ligger ‐45 mkr högre än budget. 

Resultatprognos för året är ‐22,7 mkr. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsen den 27 november 2018 § 141 

Presentation för kommunstyrelsen den 5 mars 2019 

Kommunstyrelsen den 5 mars 2019 § 29-30 

Kommunstyrelsen den 2 april 2019 § 44 

Bildningsnämnden den 29 april 2019 § 80 

Kommunstyrelsen den 7 maj 2019 § 60-62 

Kommunfullmäktige den 18 juni 2019 § 111-112 

Kommunstyrelsen den 3 september 2019 § 107 

Underlag från ekonomiavdelningen den 26 november 2019 

Ekonomisk rapport per den 2019-10-31 från ekonomiavdelningen den 3 

december 2019 

Forts. § 166 
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Forts. § 166 

Yrkande 

Lennart Mångs (M) yrkar att få lämna en protokollsanteckning till 

protokollet. 

Ordförande finner att yrkandet bifalles. 

Kommunstyrelsens beslut  

1. Kommunstyrelsen tackar nämnderna och dess förvaltningar för 

informationen som har delgetts kommunstyrelsen. 

2. Kommunstyrelsen har tagit del av den ekonomiska rapporten per den 

31 oktober 2019. 

Protokollsanteckning 

Lennart Mångs (M) lämnar följande protokollsanteckning: 

”För att kunna uppfylla uppdraget som förtroendevald i kommunstyrelsen är 

det av stor vikt att de rutiner och arbetssätt som tillämpas för beredning av 

ärenden till styrelsen och nämnder är ändamålsenliga och utformade så att 

ledamöterna känner att ärendena är tillräckligt utredda/förberedda och att 

beredningen av arrendena stödjer ledamöterna i beslutsprocessen. Även 

själva sammanträdet en viktig del i beslutfattandet.  

Redan i början av året var siffrorna ”röda” och indikerade åtgärder för att nå 

en budget i balans. Förvaltningscheferna gjorde muntliga presentationer av 

det ekonomiska läget i förvaltningarna och redovisade förslag till olika 

åtgärder på kommunstyrelsens sammanträden. Det fanns ingen 

återrapportering av konkreta åtgärder som måste vidtas för att nå en budget i 

balans.  

Det ekonomiska läget förvärrades och kommunstyrelsen beslutade då att en 

återrapportering om hur arbetet med besparingsåtgärderna fortlöper, skulle 

ske från respektive nämnd till varje sammanträde med kommunstyrelsen 

under resterande del av året. Denna rapportering skulle ske med en 

excelkalkyl med beslutade, genomförda och återstående besparingar och 

finnas med i kallelsen till kommunstyrelsen. Även efter denna åtgärd är det 

svårt att få en tydlig bild av beslutade och verkställda besparingsåtgärder. Att 

det är svårigheter att få en tydlig bild i kommunstyrelsen har också sin grund 

i nämndernas arbete. Det kan konstateras när det gäller bildningsnämnden att 

i halvårsbokslutet uppgick underskottet till 16,4 mkr. Under året har 

förvaltningen presenterat en palett av besparingsåtgärder för nämnden. 

Beslut om olika besparingar har fattats av nämnden och i vissa fall har 

 

Forts. § 166 
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Forts. § 166 

 

besluten inte genomförts, i andra fall senarelagts och även i några fall 

förändrats till sitt innehåll vilket naturligtvis får konsekvenser på det 

ekonomiska resultatet.  

För att kunna ta nödvändiga beslut krävs att beredningen av ärenden 

förbättras; 

- handlingar till sammanträde skall finns med i utskicket  

- beslut, verkställighet och uppföljning av åtgärder skall redovisas på 

sådant sätt att det på ett enkelt sätt går att får en helhetsbild över den 

rådande ekonomiska situationen 

- strukturen/modellen på den ekonomiska redovisningen måste vara 

lika för samtliga förvaltningar.” 

  

Utdrag till 

Ekonomiavdelningen 

Nämnderna 
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§ 167 Dnr KS041-18   041 

Återkoppling av arbetet med avvikelser mot budget 
2019 gällande projekt inom miljö- och 
samhällsbyggnadsnämnden 

 

Sammanfattning 

I riktlinjen för investeringar anges att ”Särskild rapportering ska ske till 

nämnd och kommunstyrelse om negativ avvikelse mot budgeterade medel 

befaras överstiga 100 000 kronor för vidare beslut”. 

Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen har uppmärksammat 

kommunstyrelsen om att det finns avvikelser mot budgeterad ram för två 

projekt; ett för en bro i Vikmanshyttan och ett för vandringsleden vid 

Hovran. Dessutom ökar kostnaderna med hastig fart i projektet som avser 

Vasahallens renovering av ventilationen. 

På kommunstyrelsen den 1 oktober 2019 redogjorde teknisk chef för 

avvikelserna. Kommunstyrelsen beslutade att uppmana miljö- och 

samhällsbyggnadsnämnden att se över rutinerna för uppföljning av projekt 

för att undvika avvikelser mot investeringsbudget och att miljö- och 

samhällsbyggnadsförvaltningen skulle återkomma till kommunstyrelsen den 

12 november 2019 för att lämna rapport om de aktuella posterna fortsätter att 

vara avvikande mot investeringsbudget. 

Vid kommunstyrelsen den 12 november 2019 redogjorde miljö- och 

samhällsbyggnadsförvaltningen om behovet att flytta medel på 3 mkr från 

projekt ”Ishallen Hedemora renovering 2019” till projekt ”Vasahallen 

ventilation steg 4” för att kunna slutföra renoveringen av Vasahallen. 

Kommunstyrelsen beslutade att föreslå miljö- och samhällsbyggnads-

nämnden att medel på 3 mkr kan flyttas från projekt ”Ishallen Hedemora 

renovering 2019” till projekt ”Vasahallen ventilation steg 4” för att kunna 

slutföra renoveringen av Vasahallen. 

Vidare beslutade kommunstyrelsen att uppdra till miljö- och 

samhällsbyggnadsförvaltningen att återkomma till kommunstyrelsen den 3 

december 2019 för att redogöra för ansvarsfrågan gällande projekteringen av 

Vasahallen. 

Teknisk chef redogör på sammanträdet för ansvarsfrågan för projekteringen 

av Vasahallen. 

 

 

Forts. § 167 
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Forts. § 167 

Beslutsunderlag 

Mail från miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen den 12 september 2019 

Kommunstyrelsen den 1 oktober 2019 § 125 

Tjänsteskrivelse från ekonomiavdelningen den 4 november 2019 

Kommunstyrelsen den 12 november 2019 § 160 

Kommunstyrelsens beslut  

Kommunstyrelsen har tagit del av den muntliga rapporten från miljö- och 

samhällsbyggnadsförvaltningens tekniska chef gällande ansvarsfrågan för 

projekteringen av Vasahallen. 

  

Utdrag till 

Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen 
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§ 168 Dnr KS563-19   406 

Förslag till ny avfallstaxa samt fråga om 
beslutanderätten för justering av avfallstaxan 

 
Sammanfattning 

Styrelsen för Hedemora Energi AB behandlade den 24 oktober 2019 budget 

och taxor för 2020. Styrelsen beslutade att föreslå kommunfullmäktige om 

en taxehöjning för avfallshanteringen med 6 % från och med den 1 januari 

2020. Styrelsen uppdrog också till VD att i samband med den föreslagna 

taxehöjningen av avfallshanteringen, i en skrivelse till kommunfullmäktige, 

informera om vilka avfallsförebyggande åtgärder som skulle kunna hålla 

nere fortsatta kostnadsökningar inom avfallshanteringen. 

I skrivelse från Hedemora Energi AB den 5 november 2019 lämnas förslag 

om att avgifterna i avfallstaxan höjs året 2020 med 6 % och att för det fall 

aktuell taxa saknar tillämplig bestämmelse om avgift eller det av olika 

anledningar krävs justering av vissa avgifter ska dessa bestämmas av 

Hedemora Energi AB:s styrelse. Om kommunfullmäktige inte vill delegera 

uppgiften Hedemora Energis styrelse föreslår Hedemora Energi att 

kommunfullmäktige beslutar enligt följande punkter: 

1. Att avgiften för hämtning av hushållsavfall i container ska höjas från 

277kr/m3 till 400kr/m3. 

2. Att införa en extra avgift då fastighetsägaren underlåter att uppfylla 

sina skyldigheter enligt de lokala renhållningsföreskrifterna 

(förenklat en felsorteringsavgift) bestäms enligt följande; 

- En och tvåfamiljshus: 300 kr per avvikelse 

- Flerfamiljshus: 500 kr per avvikelse 

- Verksamheter: 500 kr per avvikelse 

3. Att avgiften för tömning av underjordsbehållare ska bestämmas till 

1150 kr per tömning. 

4. Att kommunfullmäktige delegerar till Hedemora Energis styrelse att 

besluta om avgifter för nya tjänster inom ramen för insamlingen av 

hushållsavfall som kan komma att erbjudas under 2020. 

Vid kommunstyrelsens arbetsutskott den 19 november 2019 beslutade 

arbetsutskottet att lämna ärendet utan eget förslag till kommunstyrelsen. 

 

Forts. § 168 
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Forts. § 168 

Beslutsunderlag 

Styrelseprotokoll från Hedemora Energi AB den 24 oktober 2019 

Skrivelse från Hedemora Energi AB den 5 november 2019 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 19 november 2019 § 177 

Yrkande 

Christina Lundgren (C) yrkar bifall till att avgifterna i avfallstaxan höjs året 

2020 med 6 % och: 

1. Bifall till att avgiften för hämtning av hushållsavfall i container ska 

höjas från 277kr/m3 till 400kr/m3. 

2. Avslag till att införa en extra avgift då fastighetsägaren underlåter att 

uppfylla sina skyldigheter enligt de lokala renhållningsföreskrifterna 

(förenklat en felsorteringsavgift). Uppdrag ska ges till Hedemora 

Energi AB att återkomma med rutiner på vilka grunder avgiften ska 

tas ut. 

3. Bifall till att avgiften för tömning av underjordsbehållare ska 

bestämmas till 1150 kr per tömning. 

4. Avslag till att kommunfullmäktige delegerar till Hedemora Energis 

styrelse att besluta om avgifter för nya tjänster inom ramen för 

insamlingen av hushållsavfall som kan komma att erbjudas under 

2020. 

Ordförande finner att yrkandet bifalles. 

Kommunstyrelsens beslut 

Uppdrag ges till Hedemora Energi AB att återkomma med rutiner på vilka 

grunder felsorteringsavgiften, punkten 2 i förslaget från Hedemora Energi 

AB den 5 november 2019, ska tas ut. 

 

 

 

 

 

 

 

Forts. § 168 
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Forts. § 168 

Förslag till kommunfullmäktige 

1. Avgifterna i avfallstaxan höjs året 2020 med 6 %. 

2. Avgiften för hämtning av hushållsavfall i container höjs från 

277kr/m3 till 400kr/m3. 

3. Avgiften för tömning av underjordsbehållare fastställs till 1150 kr per 

tömning. 

4. Uppgiften att besluta om taxor och avgifter delegeras inte till 

Hedemora Energi AB:s styrelse. Budget, skatt och andra viktiga 

ekonomiska frågor, såsom taxor, ska beslutas av fullmäktige då de är 

av principiell beskaffenhet och av större vikt för kommunen. 

  

Utdrag till 

Hedemora Energi AB 
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§ 169  

Information om projektet GRIPnu 

 
Sammanfattning 

Projektledare för projektet Garpenberg Research Infrastructure Project for 

neutrinos, som förkortas GRIPnu, informerar på sammanträdet. 

Projekt handlar om att bygga en Partikelacceleratorn i Lund och som ska 

användas för att studera centrala frågor relaterade till universums uppkomst. 

För att en sådan studie ska fungera krävs en stor neutrindetektor på cirka 50 

mils avstånd från Lund. I en förstudie har det undersökts om Garpenberg, där 

det finns bergrum i gråberget, kan vara en lämplig plats för detta.  

Kommunstyrelsens beslut  

Kommunstyrelsen har tagit del av informationen. 
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§ 170 Dnr KS222-19   168 

Förslag till Hedemora kommuns handlingsplan för 
Lagen om skydd mot olyckor (2003:778) 

 
Sammanfattning 

Förslag till Hedemora kommuns handlingsplan för Lagen om skydd mot 

olyckor (2003:778) presenteras. 

Kommunstyrelseförvaltningen föreslår kommunstyrelsen att anta förslaget 

till handlingsplan för Lagen om skydd mot olyckor. 

Beslutsunderlag 

Förslag till handlingsplan för Lagen om skydd mot olyckor den 5 november 

2019 

Tjänsteskrivelse från kommunstyrelseförvaltningen den 5 november 2019 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 19 november 2019 § 175 

Yrkande 

Lennart Mångs (M), Britt-Inger Remning (M) och Berndt Nygårds (S) yrkar 

att ärendet återremitteras till säkerhetschefen med uppdraget att korta ner 

handlingsplanen och att faktainformationen istället läggs som en bilaga till 

handlingsplanen.  

Kommunstyrelsens beslut 

Ärendet återremitteras till säkerhetschefen med uppdraget korta ner 

handlingsplanen och att faktainformationen istället läggs som en bilaga till 

handlingsplanen. 

  

Utdrag till 

Säkerhetschefen 
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§ 171 Dnr KS568-19   016 

Förslag till krisledningsplan och styrdokument för 
krisberedskap 

 
Sammanfattning 

Förslag på styrande dokument för kommunens krisledningsarbete 

presenteras. 

Kommunstyrelseförvaltningen föreslår kommunstyrelsen antar förslag till 

Styrdokument för krisberedskap och Krisledningsplan. 

Beslutsunderlag 

Förslag till krisledningsplan den 5 november 2019 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 19 november 2019 § 176 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen antar förslag till Styrdokument för krisberedskap och 

Krisledningsplan. 

  

Utdrag till 

Säkerhetschefen 
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§ 172 Dnr KS451-19   104 

Behandling av motion om att inte betala ut partistödet 
under 1 år 

Sammanfattning 

Följande motion av Lennart Mångs (M) anmäldes som inkommen vid 

kommunfullmäktige den 24 september 2019: 

”Ekonomin i Kommunen är ansträngd, jag tycker därför att den politiska 

organisationen behöver göra vad den kan för att dra sitt strå till stacken. 

Jag föreslår att: 

- Partistödet till politiken i Hedemora inte betalas ut under 1 år.” 

Motionen remitterades till kommunstyrelsen. 

Kommunstyrelseförvaltningen har i en tjänsteskrivelse den 30 oktober 2019 

beskrivit reglerna för partistöd och partistödets storlek. Då frågan om 

partistöd är en politisk fråga så lämnar inte kommunstyrelseförvaltningen 

något förslag till om motionen ska avslås eller bifallas. 

Vid kommunstyrelsens arbetsutskott den 19 november 2019 så yrkade 

Christina Lundgren (C) avslag till motionen och ordförande fann att yrkandet 

bifölls. Lennart Mångs (M) reserverade sig mot beslutet. 

 

Beslutsunderlag 

Motion från Lennart Mångs (M) den 23 september 2019 

Kommunfullmäktige den 24 september 2019 § 150 

Tjänsteskrivelse från kommunstyrelseförvaltningen den 30 oktober 2019 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 19 november 2019 § 179 

Yrkande 

Lennart Mångs (M) och Britt-Inger Remning (M) yrkar bifall till motionen. 

Berndt Nygårds (S) yrkar avslag till motionen. 

Ordförande finner att motionen ska avslås. 

 

Förslag till kommunfullmäktige 

Motionen avslås. 

Reservation 

Lennart Mångs (M), Britt-Inger Remning (M) och Mona Dalmats (M) 

reserverar sig mot beslutet. 
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§ 173 Dnr KS331-19   631 

Behandling av motion om mobil förskola 

Sammanfattning 

Följande motion av Marit Andersson (SD) och Gunilla Brandt-Jonsson (SD) 

anmäldes som inkommen vid kommunfullmäktige den 24 september 2019: 

”I dagsläget är det så osäkert hur det kommer att se ut med barnkullar 

framöver och omsorgen för de minsta är lika osäker, och likaså ekonomin. 

Det läggs ner förskolor och planeras baracker. Dyra renoveringar av 

befintliga lokaler är också att vänta. Med allt detta sagt så behövs något nytt 

till vår kommun. En mobil förskola är ett bra sätt att möta upp snabba 

förändringar och osäkerheten kring behovet av platser. Med tanke på 

utomhuspedagogikens popularitet tror vi att den även skulle vara uppskattad 

hos föräldrarna. 

Små barngrupper efterfrågas och med detta komplement kan vi ge invånarna 

det. På bussen finns allt man behöver-wc, kök, torkskåp, viloplatser m.m. 

Tanken med detta är inte att barnen ska sitta i bussen hela dagen utan att de 

ska med en kort färd ut på olika resmål under dagarna och upptäcka nya 

platser. 

Sverigedemokraterna yrkar på; 

Att en mobil förskola ska införas i kommunen.” 

Motionen remitterades till bildningsnämnden. 

Bildningsnämnden beslutade den 4 november 2019 att föreslå 

kommunfullmäktige att avslå motionen mot bakgrund av bildningsnämndens 

tidigare beslut om att elever från förskoleklass till årskurs 5 i Hedemora 

kommuns skolor i största möjligaste mån inte ska transporteras för att få 

undervisning. 

Marit Andersson (SD) reserverade sig mot beslutet med följande motivering: 

”Vi anser att vi skulle bespara kommunen mycket pengar genom att skaffa 

en mobil förskola istället för moduler. Det är även mycket bra pedagogiskt 

och bra för även nyanlända barn. De kanske aldrig sett en sjö eller skog. Det 

uppskattas stort av föräldrar i andra kommuner.” 

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 19 november 2019 att föreslå 

kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen mot 

bakgrund av bildningsnämndens tidigare beslut om att elever från 

förskoleklass till årskurs 5 i Hedemora kommuns skolor i största möjligaste 

mån inte ska transporteras för att få undervisning. 

Forts. § 173 
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Forts. § 173 

Beslutsunderlag 

Motion från Marit Andersson (SD) och Gunilla Brandt-Jonsson (SD) den 19 

juni 2019 

Kommunfullmäktige den 24 september 2019 § 146 

Tjänsteskrivelse från bildningsförvaltningen den 3 oktober 2019 

Bildningsnämndens arbetsutskott den 21 oktober 2019 § 91 

Bildningsnämnden den 4 november 2019 § 182 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 19 november 2019 § 180 

 

Förslag till kommunfullmäktige  
Motionen avslås mot bakgrund av bildningsnämndens tidigare beslut om att 

elever från förskoleklass till årskurs 5 i Hedemora kommuns skolor i största 

möjligaste mån inte ska transporteras för att få undervisning. 
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§ 174 Dnr KS473-19   009 

Behandling av motion om att på kommunens hemsida 
redovisa vilka medborgarförslag och motioner som 
inlämnats 

Sammanfattning 

Följande motion av Marit Andersson (SD) och Gunilla Brandt-Jonsson (SD) 

anmäldes som inkommen vid kommunfullmäktige den 22 oktober 2019: 

”Motioner lagda av politiker såväl som inkomna medborgarförslag räknas 

till allmän handling. Att skapa ett tillgängligt register över lagda motioner 

och inkomna medborgarförslag på kommunens hemsida ökar transparensen 

och medborgarna får ökad insyn i politiken vilket är viktigt för en 

fungerande demokrati. Desto större transparens och insyn kommuninvånarna 

har i politiken i bifallna och avslagna motioner och medborgarförslag ju 

lättare är de för medborgarna att använda sin röst för att påverka och följa 

fattade beslut. Idag behöver en intresserad privatperson söka igenom 

byråkratiska protokoll och handlingar för att på egen hand försöka bilda sig 

en uppfattning om vilka motioner och medborgarförslag som lämnats in, är 

under beredning eller beslutats. 

Sverigedemokraterna yrkar på 

- Att samtliga motioner och medborgarförslag samt dess status 

presenteras i ett lättillgängligt och sökbart register på kommunens 

hemsida 

- Att register över motioner och medborgarförslag samt dess status 

uppdateras löpande när beredning påbörjas 

- Att registret uppdateras när bifallen motion eller medborgarförslag är 

genomförd 

- Att registret innehåller motionshistorik om minst 4 år” 

Motionen remitterades till kommunstyrelsen. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 19 november 2019 att föreslå 

kommunstyrelsen att föreslå till kommunfullmäktige att anse motionen vara 

besvarad med hänvisning till att redan redovisas på hemsidan vilka motioner 

och medborgarförslag som inkommit. 

 

 

Forts. § 174 
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Forts. § 174 

 

Beslutsunderlag 

Motion från Marit Andersson (SD) och Gunilla Brandt-Jonsson (SD) den 30 

september 2019 

Kommunfullmäktige den 22 oktober 2019 § 173 

Tjänsteskrivelse från kommunstyrelseförvaltningen den 11 november 2019 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 19 november 2019 § 181 

Yrkande 

Marit Andersson (SD) yrkar att motionen ska bifallas. 

Ordförande finner att yrkandet avslås. 

 

Förslag till kommunfullmäktige 

Motionen anses vara besvarad med hänvisning till att det redan idag på 

kommunens hemsida redovisas vilka motioner och medborgarförslag som 

inlämnats. 

Reservation 

Marit Andersson (SD) reserverar sig mot beslutet med följande motivering: 

”Vill gärna ha denna bifallen istället för besvarad. Efter inlämnat motionen 

den 30 september 2019 fick jag dagen efter svar från kommunsekreterare att 

det var en bra ide med motioner på hemsidan, och så började hon lägga in de 

där. Alltså är den delvis bifallen.” 
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§ 175 Dnr KS501-19   632 

Ansökan från kommunerna Malung-Sälen och Vansbro 
om medlemskap i Gysam 

 
Sammanfattning 

Västerdalarnas utbildningsförbund (VDUF) avvecklas per den 31 december 

2019 och kommunerna Malung-Sälen och Vansbro kommer därefter att 

bedriva gymnasieutbildning i egen regi. I enlighet med Gysams 

samverkansavtal ska medlemskommunernas kommunfullmäktige besluta om 

nya medlemmar. Malung-Sälen och Vansbro erbjuds därefter ett avtal 

liktydigt med gällande Gysam-avtal. 

Bildningsnämnden ställer sig bakom förslaget från Falun Borlänge-regionens 

styrelse att rekommendera Hedemora kommunfullmäktige att ställa sig 

positiv till att bjuda in Malung-Sälen och Vansbro som medlemmar i Gysam 

från den 1 januari 2020. 

Beslutsunderlag 

Ansökan från VDUF den 10 oktober 2019 

Tjänsteskrivelse från bildningsförvaltningen den 14 oktober 2019 

Bildningsnämndens arbetsutskott den 21 oktober 2019 § 92 

Bildningsnämnden den 4 november 2019 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 19 november 2019 § 182 

Förslag till kommunfullmäktige  

Hedemora kommun ställer sig positiv till att bjuda in Malung-Sälen och 

Vansbro kommuner som medlemmar i Gysam från den 1 januari 2020. 
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§ 176 Dnr KS627-19   027 

Beslut om förlängning av samverkansavtal för Vård och 
Omsorgscollege 

 
Sammanfattning 

Vård- och omsorgscollege är en samverkansform mellan 

utbildningsanordnare och arbetslivet inom vård och omsorg. Inom VO-

college Dalarna samverkar 13 kommuner, Region Dalarna samt fackliga 

organisationer och Arbetsförmedlingen med de utbildningsanordnarna som 

bedriver Vård och omsorgsutbildningar i länet på gymnasial nivå. Denna 

samverkansform är ett led i att effektivt kunna arbeta för att säkerhetsställa 

kompetensförsörjningen inom vård och omsorg. Bidra till en ökad 

attraktivitet till utbildning och arbetsmarknaden. 

Region Dalarna beredde frågan om ett förlängt samverkansavtal genom ett 

remissförfarande under senare delen av 2018. De sammanställda remissvaren 

(se Sammanställning av remissvar) visade att en stor majoritet av 

kommunerna ställer sig bakom att förlänga avtalet och även höja 

medfinansieringen från 1,48 till 2,00 kronor per invånare. Beslutet i Region 

Dalarna togs att rekommendera kommunerna att förlänga avtalet utifrån 

ovan beskrivna underlag. 

Beslutsunderlag 

Förslag till förlängt samverkansavtal, finansieringsintyg och 

sammanställning av remissvar från Region Dalarna den 21 november 2019 

Kommunstyrelsens beslut  

1. Hedemora kommun ställer sig bakom att förnya samverkansavtalet 

om Vård och Omsorgscollege Dalarna för att säkerställa och utveckla 

det regionala samarbetet mellan utbildning och arbetsliv inom vård 

och omsorg.  

2. Hedemora kommun ställer sig bakom att en höjning av 

medlemsavgiften från 1,48 kr till 2,0 kr per kommuninvånare. 

  

Utdrag till 

Omsorgsnämnden 
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§ 177  

Delgivningar 

 
Följande delgivningar presenteras: 

a) Protokoll från kommunstyrelsens strategiutskott den 18 november 

2019 

b) Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott den 19 november 

2019 

c) Anteckningar från ägardialog med de kommunala bolagen den 26 

augusti 2019 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen har tagit del av delgivningarna. 
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§ 178  

Rapporter 

 
Följande rapporter lämnas: 

a) Christina Lundgren (C) informerar från möte med polisen den 2 

december 2019 där man diskuterade kommunens önskan om ökad 

polisnärvaro. 

b) Christina Lundgren (C) informerar om att ett möte om A-traktorer 

ska hållas den 5 december 2019 kl. 18.00 i St Paulusgården. Vid 

mötet kommer det att finnas med representanter från polisen, 

socialtjänsten, näringsliv och politik. Alla som är berörd i frågan är 

välkomna till mötet. 

c) Christina Lundgren (C) och Lennart Mångs (M) rapporterar från 

Kommunbygderåd i Stjärnsund. 

d) Christina Lundgren (C) informerar om Hedemora kommuns 

deltagande på Kvalitetsmässan 2019, där Christina tillsammans med 

kommunens hållbarhetsstrateg berättade om Hedemora kommuns 

styrmodell och analysgrupp. 

e) Kommundirektören informerar om att Hedemora kommun är 

nominerad till Svenska Jämställdhetspriset 2020. 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen har tagit del av rapporterna. 
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